
 

 

 

 
 
 
 
Referat fra bestyrelsesmøde d. 20. juni 2023 kl. 17.00-19.00 

 

Tilstede: Cengiz, Songul, Juro, Svend, Harun , Mahdi, Elmir, Ranko (første punkt). 

Afbud:  

 

1 Formalia 

• Valg af Dirigent. Harun 

• Valg af Referent. Svend 

• Godkendelse af dagsorden 

• Konstituering af næstformand - Svend 

• Konstituering af Kasserer - Songul      

4. Status fra driften 

De sidste lamper er sat op. Vi er 100% LED. 

Problemer ved vamt vand i en opgang – problemet er fundet, arbejdet er sat i gang. 

Mangler stadig 2 stillinger. Starter en mere 1/7. 

Grønne arealer er ved at være sommerklar. 

HRH har vundet udbud på VVS og tømrer. Kilde har vundet Elektiker. 

Arne P og Nordly er opsagt. 

Driften indstiller, at HRH kan få maksimalt 5 lokaler. 

Beslutning: maksimalt 5 lokaler. Nygaards plads må vurdere om det skal være 

gratis eller udleje på markedsvilkår. Rank følger op.   

  

5. Fodboldturnering på tværs af gårdene 

• Ambitionsniveau 

• Hvem gør hvad hvornår 

o Dato 

Søndag den 22. september på banen ved Hallingparken 

 

o Dommere/afviklere 

Mahdi spørger BSI 

 

o Rækker, 6 mand på banen. 

5-8 



 

 

 

9-11 

13-16 

17+ 

Et hold til hver række pr gård. 

 

o Kontakt til andre gårde 

 

Svend, Mahdi 

 

Harun indkalder mødet tirsdag eller start august. 

 

o Hoppeborg/boder 

 

Turning tables – laver musik og scene. Kontaktes af Ali. 

 

Brøndby Strand projektet – Harun får BBs formand til at skrive til dem, at de skal 

komme. 

 

Hvis ikke TT. Songul kontakter Leg og Hop om Hoppeborg, Slush-ice, popcorn og 

kaffe. 

 

Harun kontakter Cremetrollen. 

 

Bord der omdeler madbilleter. Der er erfaring fra andre gårde. 

 

o Opreklamering 

 

Tager i det videre. 

 

6. Parkering 

• Indfasning af nye regler 

 

Eksisterende tilladelser skal løbe ud, selv hvis folk har 5 biler 

 

Reglerne er sendt til P-selskabet. 

 

Beslutning: Juli og August skal være bødefri. Hvis muligt, skal p selskabet putte 

flyer i bilen, hvis der skulle have været bøde. 

 

• El-lade standere 

 

Harun snakker med Jack om hvorfor der er 3 og hvad status er. 

 

Vi accepterer, at der er 6 pladser med El-ladeplads regler. 

 

• Underskriftsindsamling om nyt afdelingsmøde 



 

 

 

Der har været en underskriftsindsamling til et nyt forslag. Der var flere 

fejl, og der var ikke en indkaldelse til et møde. 

 

Der pågår måske endnu et forsøg på at samle underskrifter. Det kommer 

nok efter sommerferien. 

 

• Nedfald fra rækkehusene 

 

Der er meget nedfald fra rækkehushaverne. 

 

Beslutning. Nygårdsplads skal Indhente tilbud om at få det overdækket eller lave en 

tagrende er tager det værste og kontakte Harun. 

  

Beslutning2: Undersøge muligheden for at dispositionsfonden kan dække projektet 

ligesom Hallingparken. 

7. Orientering fra repræsentantskabsmødet 

Det gik fint. Genvalg til alle. 

8. Orientering fra byggeudvalget 

Handlede om fremtidens Brøndby Strand. 

9. Gennemgang af kalender og aktiviteter      

10. evt. 
 
Kalender (indtil nu) 
22 august - bestyrelsesmøde 

17 september - bestyrelsesmøde 

21 september - fodboldturnering 

10 oktober - bestyrelsesmøde 

21 november - bestyrelsesmøde 
1. december - Juletræstænding 


